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           Obecný úrad,  018 26 Plevník-Drienové 255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  30.6.2022 
 
Prítomní poslanci:         Ing.Michal Dodek, Ing.Michal Ďurkech, Bc.Vladimír Smatana, Juraj Urík, Soňa Jantošová, 

Ing.Tibor Slaninka, Milan Kušnier, Jana Muráňová                       
 

Neprítomní poslanci:    Ing.Rastislav Kretík - ospravedlnený PN 
    
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:           Ing. Milan Kremeň  
 
Zápisom poverená :     Ing. Jana Franeková  
 
Občania: Jaroslav Urík, Adriana Živná, JUDr. Otto Gáťa, Anežka Gáťová, Mgr. Božena Zigová, 

Jozefína Kajabová, Eva Valjentová 

                  
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril o 17,00 hod. starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a zúčastnených občanov. Oznámil, že 
poslancec Rastislav Kretík sa ospravedlnil z rokovania OZ a poslanec Milan Kušnier bude na rokovanie meškať. Počet 
prítomných poslancov je 7, OZ je uznášania schopné.  Starosta oboznámil poslancov s programom zasadnutia, 
doplňujúce návrhy neboli. Starosta dal hlasovať za návrh programu rokovania  OZ,  poslanci návrh jednomyseľne 
schválili a rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo nasledovným schváleným programom: 
 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Správa o činnosti obecného úradu 

5. Návrh na schválenie záverečného účtu obce za rok 2021 

6. Návrh na čerpanie rezervného fondu na kapitálové výdavky obce 

7. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2022 – rozpočtové opatrenia 

8. Informácia o odpadovom hospodárstve obce po prechode na množstvový zber 

9. Informácia o spotrebách a vývoji cien energií na najbližšie obdobie 

10. Návrh na schválenie textu kroniky za rok 2021 

11. Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti v roku 2022 

12. Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2.polrok 2022 

13. Určenie počtu poslancov a rozsahu výkonu funkcie starostu vo volebnom období 2022-2026 

14. Rôzne (informácia o pripravovaných projektoch a realizáciách, žiadosti občanov a organizácií) 

15. Diskusia  

16. Záver 
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 25/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu Janu Muráňovú, za členov Soňu Jantošovú a Ing. Michala 
Ďurkecha. Za overovateľov zápisnice navrhol pánov Juraja Uríka a Bc. Vladimíra Smatanu. Zápisom poveril  Ing.Janu 
Franekovú. Dal hlasovať za predložený návrh, poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla zástupkyňa starostu pani Jana Muráňová.  Skonštatovala, že aktuálne evidujeme 
plnenie nasledovných uznesení: 12/2018, 43/2021, 13/2022  a 22/2011-trvalá úloha.  
Starosta podal vysvetlenie ku kontrolovaným uzneseniam: 
12/2018 – zrušenie napojenia na cestu I/61 - bez zmeny  
43/2021 – rekonštrukcia verejného osvetlenia – prebehlo verejné obstarávanie, plánovaná realizácia rekonštrukcie je 
v auguste-septembri 2022 
13/2022 – oprava strechy domu č. 254 (Jurišov dom) – starosta predniesol návrh na rozšírenie opravy strechy na 
celkovú rekonštrukciu a prístavbu domu, ktorý by sa následne mohol využiť ako nové sídlo obecného úradu, pričom 
súčasné priestory by slúžili ako tretia trieda materskej školy. Výhodou tohto riešenia by bolo umiestnenie úradu v centre 
obce, bol by to samostatný objekt vo vlastníctve obce. Dali by sa využiť jestvujúce parkovacie plochy a žumpa a vyriešil 
by sa problém s nedostatočnou kapacitou materskej školy. 
22/2011, bod b) vypracovávať rozbory hospodárenia za jednotlivé kalendárne štvrťroky – úloha trvá a priebežne sa plní. 
Kontrola plnenia uznesení je prílohou zápisnice. 
 
Diskusia: 
-p. Jantošová – podporuje návrh na rekonštrukciu Jurišovho domu 
- Ing.Slaninka – návrh na prístavbu a prestavbu Jurišového domu na obecný úrad bol prerokovaný aj na stavebnej 
komisií, ktorá tiež odporúča toto navrhnuté riešenie 
-Ing. Ďurkech – za finančnú a majetkovú komisiu rovnako súhlasí s návrhom na rekonštrukciu Jurišovho domu, poukázal 
na súbežné vyriešenie viacerých problémov v obci a zmysluplné využitie budovy č.96 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 26/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu  spolu s obrazovou prezentáciou predniesol starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení: 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného úradu za 
obdobie od predchádzajúceho zasadnutia OZ, teda od 28.4.2022 do dnešného dňa, čiže 30.6.2022. Od posledného 
rokovania OZ ubehli dva mesiace, preto mi dovoľte v krátkosti predstaviť najdôležitejšie udalosti zo života v našej obci 
za toto obdobie. 

Od predchádzajúceho rokovania OZ, sme pokračovali v činnosti súvisiacej s chodom obecného úradu a plnili 
sme stanovené úlohy a zákonné povinnosti a samozrejme sme riešili aj žiadosti a problémy našich občanov. Po teplom 
a málo daždivom jarnom období k nám rýchlo prišlo horúce leto a preto hlavnou činnosťou zamestnancov obecného 
úradu bolo kosenie, polievanie a čistenie verejných priestranstiev, vykonali sme drobné údržby obecných objektov, 
strojov a náradia. Samosprávy v najbližšom období veľmi tvrdo pocítia dopady politických rozhodnutí predstaviteľov 
nášho štátu, ktorí prijímajú rozhodnutia o nás, ale bez nás, bez vecnej diskusie, alebo akceptovania pripomienok zo 
strany ZMOSu. Tieto rozhodnutia ohrozujú fungovanie obcí, plnenie povinností a poskytovanie doteraz štandardných 
služieb. Najviac obce pocítia vysoký nárast cien energií, veď napr. naša obec má 6 odberných miest na plyn a 17 
odberných miest na elektrickú energiu. Celkovo ročne obec zaplatí za tieto energie okolo 44 tis.€ a to máme výhodnú 
zmluvnú cenu do konca tohto roka za plyn 14,49 €/MWh ale už teraz sa cena pohybuje okolo 110 €/MWh a za elektrickú 
energiu máme ceny 53,8 €/MWh a 63,80 €/MWh a terajšia cena čo ponúkajú je 370 €/MWh a stále tieto ceny stúpajú. 
Jedná sa o niekoľkonásobné zvýšenie cien a keď schválili prorodinný balíček z dielne ministra financií, ktorý bude 
z veľkej časti  financovaní zo zdrojov, ktoré mali ísť samosprávam, z čoho budú tieto samosprávy financovať zvýšenie 
cien energií, následne platov, potravín do ŠJ, sociálnej pomoci a ostatných služieb. V obci sa snažíme hospodáriť 
zodpovedne o čom každoročne svedčia aj naše výsledky hospodárenia. Obec musí mať pri schválení rozpočtu na 
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príslušný rok vyrovnaný rozpočet, čo už však neplatí pre štát. Naša obec od občanov a podnikateľov za rok zinkasuje 
z dane z nehnuteľnosti a dane za psa cca 38 tis.€, čo je menej ako teraz platíme za energie Keď teraz platíme za 
energie 44 tis.€ a keď budeme od nového roka platiť niekoľkonásobne viac, kde na to obec zoberie peniaze, čo 
nebudeme v obci svietiť, kúriť, obmedzíme poskytované služby, dotácie pre kultúru, šport, alebo budeme musieť 
občanom, ktorí už teraz pociťujú dopady zdražovania zvyšovať dane a poplatky?. Toto by asi nebola správna cesta, veď 
keď nebude prebiehať rozvoj miest a obcí nebude na tom dobre ani náš štát a jeho občania, preto verím, že sa príjmu 
také opatrenia, aby k takému smutnému scenáru nedošlo. 

 Dosť však bolo smutných správ. Život v našej obci sa nezastavil, pracovníčky obecného úradu vybavovali 
agendu v zmysle náplne práce. Vypracovali sme záverečný účet obce za rok 2021, konsolidovanú výročnú správu, tiež 
sme pripravili a doručili občanom a podnikateľom rozhodnutia na daň z nehnuteľnosti a daň za psa za rok 2022. Občania 
si zvykli aj na zmenu fungovania zberu odpadov po prechode na množstvový zber, čo sa prejavilo na menších 
množstvách odpadov končiacich na skládke, väčšej separácií a využívaní služieb zberného dvora. Viac o odpadovom 
hospodárstve predstavím v samostatnom bode dnešného rokovania OZ. Vykonali sme verejné obstarávania na 
závlahový systém futbalového ihriska, kde už začala aj realizácia a kde sa nám na tento projekt podarilo získať dotáciu 
zo SFZ vo výške 10 tis.€. Na miestnom cintoríne sme odstránili betónové kocky z poškodených chodníkov a začali sme 
realizovať nové chodníky zo zámkovej dlažby a úpravu schodiska nad domom smútku. Každý mesiac tiež vykonávame 
vrecové zbery separovaného odpadu od rodinných domov, vývoz kontajnerov zo zberného dvora naším traktorom, 
kosenie a mulčovanie trávnatých plôch, vývoz obsahu žúmp obecným fekálom a samozrejme stále opravujeme aj 
poruchy verejného osvetlenia a miestneho rozhlasu. V spolupráci s MO Slovenského Červeného kríža v našej obci sme 
zabezpečili a vysadili kvetinovú výzdobu verejných priestranstiev v obci. Problém nastal aj s posielaním SMS správ 
naším občanom, kde nám operátor túto službu zrušil a ponúkol nám iné, ale niekoľkonásobne drahšie riešenie. 
Z uvedeného dôvodu sme aj pristúpili k zmene operátora na O2, čím zároveň aj ušetríme pár eur mesačne na tejto 
zmene. Samozrejme našou úlohou je nielen realizácia aktuálnych akcii ale aj plánovanie akcii na najbližšie obdobie 
a preto nám veľa času zaberá aj technická príprava, projektové dokumentácie, stavebné povolenia, žiadosti, doklady 
a verejné obstarávania pripravovaných projektov, z ktorých spomeniem napr. najbližšiu realizáciu rekonštrukcie 
verejného osvetlenia v obci na úsporné LED svietidlá a to z dôvodu zníženia spotreby a vysokých cien energií. Máme 
hotový upravený projekt dokončenia oplotenia, odvodnenia a nového chodníka pri cintoríne a tiež aj projekt doplnenia 
kanalizácie na cestu Bukovanová. Pred odovzdaním je aj Doplnok č.2 územného plánu obce, digitalizácia a mapa 
hrobov miestneho cintorína a pracujeme na novej web stránke obce a mobilnej aplikácií pre občanov. 

V MŠ a ZŠ sa nám skončil ďalší školský rok, ktorý bol tiež poznačený opatreniami v súvislosti s ochorením 
Covid19. V ZŠ prebiehal vyučovací proces zo začiatku dištančne a nakoniec aj prezenčne ale prevádzka MŠ fungovala 
nepretržite. Chcem sa poďakovať riaditeľkám MŠ a ZŠ za zvládnutie tohto náročného obdobia. V ZŠ dochádza aj 
k zmene na funkciách riaditeľky ZŠ, kde terajšiu riaditeľku PeadDr.Smataníkovú, ktorá odchádza do dôchodku nahradí 
na základe výberového konania Mgr. Cingelová a na miesto zástupkyne po Mgr.Piačkovej nastupuje Mgr.Róková. Za 
spoluprácu a ich dlhoročný zodpovedný a profesionálny prístup a prínos vo výchovno-vzdelávacej činnosti v ZŠ som im  
osobne poďakoval, odovzdal drobnú pozornosť a zaželal hlavne veľa zdravia v ich už dôchodcovskom aktívnom živote. 
Po dohode s riaditeľkou MŠ bude prevádzka MŠ  fungovať aj počas júla prvé tri týždne ako služba rodičom detí, ktoré 
navštevujú našu MŠ. Riaditeľke MŠ sa podarilo realizovať viaceré úspešné projekty a zlepšenia prostredia v areáli MŠ a 
za jej aktivitu je patrí moja vďaka. Viac starostí však mala  so zápisom detí do MŠ, kde bol tento rok rekordný počet 
žiadostí o prijatie do MŠ a to až 37 detí avšak prijať  sme mohli len 24 detí na budúci školský rok a to po využití výnimiek 
na maximálne možnú kapacitu. Bude preto bude potrebné riešiť rozšírenie kapacity MŠ a najvhodnejším riešením bude 
presťahovanie Obecného úradu do iných priestorov a prenechanie týchto priestorov pre ďalšiu triedu MŠ, ako to bolo 
v minulosti. 

V kultúrno-spoločenskom a športovom živote, ktorý je v našej obci bohatý na rôzne akcie a podujatia sa po 
uvoľnení opatrení súvisiacich s ochorením Covid19 niekoľko podujatí a to hneď v posledný aprílový deň sme si uctili 
pamiatku padlých našich občanov v 1 a 2 svetovej vojne položením venca pri pamätníku pod kostolom a následne sme 
postavili máje v MŠ, pri športovom areáli a na Doline. Na druhú májovú nedeľu sa konala pekná akcia v KD ku Dňu 
matiek. Na Deň detí členovia DHZ, MO Slovenského Červeného kríža a kynologického klubu pre deti MŠ, ZŠ a detí zo 
ZŠ z Lešnej pripravili na futbalovom ihrisku pekné podujatie s rôznymi zábavnými súťažami a ukážkami ich činnosti za 
čo im patrí naša vďaka. Ak sa nič dramatické nestane v spolupráci s komisiou pre školstvo kultúru a šport pripravujeme 
cez leto v našej obci konanie tradičných akcií ako sú futbalové turnaje o pohár starostu obce (23.7.), hody na Doline 
(nedeľa 7.8.) a obecné hody (nedeľa 14.8.), na ktoré už teraz všetkých srdečne pozývam.   

Blíži sa koniec volebného obdobia a tak ako aj v rodine, aj nám v obci, zastupiteľstve a na úrade sa niečo 
podarilo viac, niečo menej, niečo sme si naplánovali, niečo sme nestihli, na niečo nemáme financie ale myslím si, že za 
našu prácu sa nemusíme hanbiť, ale samozrejme vždy sa dá spraviť viac a nie všetko sa dá stihnúť za 1-2 roky alebo za 
volebné obdobie. Máme za sebou toho dosť a určite chceme pokračovať v prácach v zmysle schváleného rozpočtu 
a plnení úloh prijatých obecným zastupiteľstvom tak, aby sme svojou činnosťou prispeli k rozvoju našej obce.  
Počas prerokovávania tohto bodu prišiel na rokovanie OZ poslanec p. Milan Kušnier. 
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Diskusia: 
-Ing.Ďurkech – informoval o priebehu výberového konania na funkciu riaditeľky základnej školy 
  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 27/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 5/  Návrh na schválenie záverečného účtu obce za rok 2021 
Návrh záverečného účtu obce za rok 2021 bol zverejnený v súlade so zákonom a bol súčasťou pozvánky na obecné 
zastupiteľstvo.Za rok 2021 obec dosiahla kladné hospodárenie vo výške 150 410,86 €. Prebytok hospodárenia sa 
použije da tvorbu rezervného fondu v uvedenej výške. K záverečnému účtu obce za rok 2021 predložil stanovisko aj 
hlavný kontrolór obce a komisia pre financie a majetok. 
Diskusia: 
-Ing.Kremeň – kontrolór obce skonštatoval, že záverečný účet bol spracovaný v súlade so zákonom a odporúča schváliť 
ho bez výhrad a schváliť tvorbu rezervného fondu v navrhovanej výške. 
-Ing. Ďurkech – komisia pre financie, obecný majetok a rozvoj odporúča schváliť záverečný účet bez výhrad a schváliť 
tvorbu rezervného fondu v navrhovanej výške. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 28/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 29/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 6/ Návrh na čerpanie rezervného fondu na kapitálové výdavky obce 
Starosta predložil návrh na čerpanie rezervného fondu obce nasledovne :  
- 55 000 € Prestavba oplotenia, kanalizácia a chodník pred cintorínom. Časť sme už spravili, ale väčšia časť ešte 

zostáva – oplotenie je v zlom stave a betónové základy sa rozpadávajú. Namiesto drahých oceľových výplní by sa 
realizovali oceľové stĺpiky a pletivové panely v čiernej farbe vzhľadom k terajším cenám stavebného materiálu. Na 
túto alternatívu je aktualizovaný aj rozpočet od projektanta a následne by sa urobilo verejné obstarávanie na 
dodávateľa. 

- 12 000 € Projektová dokumentácia na prístavbu a prestavbu RD č.254 (Jurišov dom) na Obecný úrad. Na základe 
odporúčania stavebnej komisie by bolo potrebné čo najskôr dať spracovať takýto projekt vrátane všetkých remesiel 
a rozpočtov, aby sme mohli začať vybavovať stavebné povolenie a následne aj projekt zrealizovať. Výhodou tohto 
riešenia by bolo umiestnenie úradu v centre obce, bol by to samostatný objekt vo vlastníctve obce. Dali by sa využiť 
jestvujúce parkovacie plochy a žumpa.  

- 10 000 € Modernizácia terás a vchodov KD. Na základe odporúčania stavebnej komisie a vzhľadom k účelu objektu 
KD navrhujeme modernizáciu zadnej terasy KD (nadbetónovaním, vybudovaním rampy a povrchovou úpravou 
kamienkovým kobercom rovnako ako vchod do domu smútku). Takto by sa upravil aj hlavný vchod do KD. Dôvodom 
na modernizáciu je aj to, že uvedené vstupy a terasy sú značne poškodené, zvetralé, odpadáva alebo chýba dlažba. 

Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 30/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 7/   Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2022 – rozpočtové opatrenia 
Rozpočtové opatrenia starostu  obce (do 5 tis.€) boli súčasťou materiálov na rokovanie OZ. Tieto opatrenia súvisia 
hlavne s presunom financií v rámci schváleného rozpočtu a úpravy rozpočtu pri dosiahnutí vyšších príjmov (úpravy 
rozpočtu ZŠ. MŠ, dotácia TSK na hody, dotácia na odídencov z Ukrajiny, tržby za fekál a pod.). Rozpočtové opatrenie 
OZ (nad 5 tis.€) obsahuje by kapitálové výdavky na realizáciu projektov financovaných z rezervného fondu. 
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Diskusia: 
-Ing. Ďurkech - komisia pre financie, obecný majetok a rozvoj odporúča zmeny rozpočtu schváliť, resp. vziať na 
vedomie. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 31/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 8/  Informácia o odpadovom hospodárstve obce po prechode na množstvový zber 
Informácie predniesol starosta obce: V našej obci sme od 1.1.2022 schválením VZN č.3/2022 prešli na množstvový zber 
zmesového komunálneho odpadu, t.z., že zberová spoločnosť v našej obci odváža len vyložené a plombou označené 
smetné nádoby. Na základe štatistiky za prvých 5 mesiacov môžeme konštatovať, že došlo k zníženiu množstva 
vyvážaných smetných nádob na cca polovicu a tým pádom aj k zníženiu celkového množstva odpadu končiaceho na 
skládke, kým v roku 2021 bola priemerná mesačná hmotnosť odpadu v smetných nádobách cca 11,4 tony, teraz za 
prvých 5 mesiacov je tento priemer 8,1 tony a to v januári sa ešte vyvážali všetky smetné nádoby. Občania v našej obci 
začali viac separovať a odovzdávať viac odpadu na zberný dvor, o čom svedčia aj časté vývozy a vážne lístky z nášho 
zberného dvora na skládku. Napriek zníženiu množstva odpadu a zvýšeniu separácie nedošlo v našej obci k zníženiu 
nákladov súvisiacich s odpadovým hospodárstvom, nakoľko sa zvýšila služba za vývoz a cena poplatku za skládku od 
zberovej spoločnosti. Na základe týchto skutočností starosta absolvoval rokovanie s riaditeľom spoločnosti Megawaste, 
kde mu predstavil doterajšie výsledky a analýzu predloženú finančnou komisiou, kde je veľký nepomer cien za vývoz 
smetných nádob u nás a v okolitých dvoch obciach, ktoré tiež využívajú množstvový zber. Riaditeľ ho informoval, že pri 
tvorbe ceny vychádzali z toho, že u nás ešte nefungoval množstvový zber, preto nastavili takéto ceny, ale po prvých 
piatich mesiacoch aj oni majú svoje prehľady a tak ho starosta požiadal o úpravu jednotkových cien v zmysle zmluvy. 
Nakoľko už patria pod spoločnosť Marius Pedersen takúto úpravu musí prerokovať na riaditeľstve, ale ústne prisľúbil 
úpravu jednotkových cien. 
Starosta zároveň informoval o podaniach p. Jozefa Tamášiho ohľadom odpadového hospodárstva v obci. Na jeho 
podania obec odpovedala a na svojich odpovediach v plnom rozsahu trvá. Posledné podanie bolo zaslané všetkým 
poslancom OZ, hlavnému kontrolórovi a  bolo aj predmetom zasadnutia komisie pre financie, obecný majetok a rozvoj. 
Diskusia: 
 -Ing.Ďurkech -  konštatoval, že prijatie VZN sa ukázalo ako krok správnym smerom, keďže sa dosiahol hlavný cieľ a to 
zníženie množstva komunálneho odpadu vyprodukovaného občanmi. V znižovaní množstva odpadu je nutné naďalej 
pokračovať, preto bude potrebné zaoberať sa postupne aj ďalšími krokmi. K podaniam p. Tamášiho skonštatoval, že 
finančná komisia ich po preskúmaní hodnotí ako neopodstatnené.  
Ing.Kremeň Milan, hlavný kontrolór obce tiež hodnotí toto podanie ako neopodstatnené. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 32/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 9/  Informácia o spotrebách a vývoji cien energií na najbližšie obdobie. 
Starosta obce predniesol poslancom informácie o súčasných a ponúkaných cenách plynu a elektrickej energie na rok 
2023, keďže ich ceny má obec zazmluvnené do konca roku 2022. Vzhľadom na súčasnú situáciu na trhu je potrebné 
rátať s niekoľkonásobným nárastom nákladov na energie v budúcom roku. Obec má spolu 6 odberných miest na plyn 
a 17 odberných miest na elektrickú energiu a náklady na energie tvoria nemalú časť obecného rozpočtu, takže takýto 
výrazný nárast významne negatívne ovplyvní rozpočet a hospodárenie obce v budúcom roku a bez adekvátnej 
kompenzácie zo strany štátu bude obec asi nútená obmedzovať niektoré svoje služby, výdavky a poskytované dotácie. 
Obec sa bude snažiť znížiť ceny energií spoločným verejným obstarávaním po dohode s mestom a okolitými obcami 
nášho okresu ako aj znižovaním spotreby jednotlivých odberných miest a opatreniami znižujúcimi energetickú náročnosť 
a to v najbližšej dobe výmenou svietidiel verejného osvetlenia za LED svietidlá s nižšou spotrebou.. 
Diskusia: 
 -Ing.Ďurkech – Kultúrno-spoločenské a športové organizácie v obci by si mali zistiť podmienky na získanie tzv. 
„krúžkovného“, aby tak vedeli vykryť možné znížené dotácie od obce. 
  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 33/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 10/   Návrh na schválenie textu kroniky za rok 2021 
Návrh na schválenie textu kroniky predkladá Mgr.Božena Zigová – kronikárka obce. V zmysle dohody v skratke 
o kronike informoval starosta obce so zástupkyňou. Mgr.Zigová bola dňa 27.6.2022 prizvaná na rokovanie obecnej rady, 
kde podrobne informovala o návrh textu za rok 2021. Členovia obecnej rady odporúčajú OZ schváliť návrh kroniky obce 
za rok 2021. Z minulých rokov je známe, že Mgr.Zigová robí prácu kronikárky svedomito a zodpovedne. 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 34/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 11/   Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti v roku 2022 
Správu predložil hlavný kontrolór obce Ing.Milan Kremeň a bola súčasťou podkladov na rokovanie OZ. 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 35/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 12/   Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2.polrok 2022 
Plán kontrolnej činnosti na 2.polrok 2022 bol prílohou materiálov na OZ a prezentoval ho hlavný kontrolór obce Ing. 
Milan Kremeň. Návrh bol zverejnený predpísaným spôsobom na úradnej tabuli obce ako aj web stránke obce. 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 36/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 13/ Určenie počtu poslancov a rozsahu výkonu funkcie starostu vo volebnom období 2022-2026 
V zmysle zákona č.180/2014 Z.z o podmienkach výkonu volebného práva je potrebné, aby OZ schválilo počet 
poslancov, počet volebných obvodov a rozsah výkonu funkcie starostu obce na ďalšie volebné obdobie 2022-2026. 
Predseda NR SR vypísal voľby do orgánov samosprávy obci spolu s voľbami do orgánov samosprávnych krajov na deň 
29.10.2023. Starosta navrhol ostať pri doterajších počtoch: 9 poslancov, 1 volebný obvod a funkcia starostu na plný 
úväzok. 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 37/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
   
K bodu 14/   Rôzne (informácia o pripravovaných projektoch a realizáciách, žiadosti občanov a organizácií) 

 Starosta obce informoval o projektoch, ktoré prebiehajú a ktoré sa pripravujú nasledovne: 
- závlahový systém ihriska z dotácie SFZ, 
- chodníky zo zámkovej dlažby na cintoríne, 
- oplotenie, odvodnenie a chodník pri cintoríne, 
- cesta Bukovanova -  projekt kanalizácie, 
- prístrešok pre kontajneri v pálenici, 
- rekonštrukcia terasy a vstupov v kultúrnom dome, 
- projekt prestavby a prístavby RD č.254 na obecný úrad, 
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- nová webová stránka a mobilná aplikácia,  
- knižné búdky v obci a osadenie lavičiek pri Váhu. 

 
 

 Žiadosť výboru Miestneho odboru Matice slovenskej na zriadenie muzeálnej izby etnografie obce 
JUDr. Otto Gáťa, predseda Miestneho odboru Matice slovenskej Plevník-Drienové sa pri príležitosti 75.-ho výročia 
založenia MOMS v našej obci poďakoval starostovi a poslancom za doterajšiu spoluprácu a podporu. Pripomenul 
významné historické udalosti v obci a prezentoval činnosť a zorganizované podujatia MOMS. Apeloval na zachovávanie 
bohatej histórie obce a predniesol návrh na zriadenie muzeálnej izby – etnografie obce (o spôsobe života a kultúry 
v minulosti obce, používané predmety a pod.) a v prípade záujmu možnosť zorganizovania prednášky na tému histórie 
obce pre občanov. Pani Anežka Gáťová poslancom a miestnej knižnici venovala výtlačky publikácie Plevník-kapitoly 
z histórie I. 1354-2004, bulletin Manínka, kapitoly z histórie IX.-Ochotnícke divadlo v Plevníku-Drienovom a Plevnické 
povesti, povrávky, pravdy III. 
Starosta obce poďakoval MOMS a osobitne JUDr Gáťovi za jeho dlhoročnú činnosť, za vydávanie Manínky a publikácií 
o obci, organizovanie podujatí, prednášky z histórie a osobný prínos pre našu obec. 
Starosta a poslanci OZ sa zhodli na finančnej odmene JUDr. Gáťovi za jeho vydavateľskú činnosť z histórie našej obce. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 38/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Žiadosť pani Kajabovej Jozefíny o vyjadrenie stanoviska k rekonštrukcii domu č. 253 
Pani Kajabová predniesla poslancom žiadosť o vyjadrenie stanoviska k rekonštrukcii domu č. 253, kde p. Kajabová 
nesúhlasí s plánovaným schodiskom pri hranici jej pozemku. 
Žiadosťou sa zaoberala na svojom zasadnutí dňa 9.6.2022 stavebná komisia, ktorá skonštatovala, že tam nie je rozpor 
so stavebným zákonom č.50/1976 a platnou vyhláškou 532/2022 Z.z., §6 a odporúčala prizvať obidve dotknuté strany 
na rokovanie za účelom dohody o podmienkach využívania objektu. 
Poslanci skonštatovali, že daná vec patrí do kompetencií stavebného úradu, nie OZ a rovnako odporúčali prizvať obidve 
dotknuté strany na rokovanie, ktoré prisľúbil zorganizovať starosta obce. 
 

 Žiadosť riaditeľky MŠ Plevník-Drienové na rozšírenie kapacity MŠ 
Pani Adriana Živná, riaditeľka MŠ prišla prezentovať svoju žiadosť o rozšírenie kapacity MŠ. Zo strany rodičov je 
o škôlku vysoký záujem a súčasné kapacity ho nedokážu uspokojiť. Na rok 2022/2023 podali žiadosť o prijatie rodičia 37 
detí, z ktorých kapacita umožnila prijať len 24, aj to len s výnimkou z maximálneho možného počtu detí v triedach na 
úkor vyčerpania učiteliek MŠ. V budúcnosti predpokladáme pokračovanie tohto trendu a je preto potrebné vážne sa 
zaoberať rozšírením MŠ o tretiu triedu. 
-starosta – poďakoval riaditeľke za jej doterajšiu činnosť, 3.trieda MŠ je plánované v pavilóne, kde v súčasnosti sídli 
obecný úrad, pri rekonštrukcií budovy sa na to prihliadalo a budova je konštrukčne predpripravená na prevádzku 3 
triedy. OZ súhlasilo s návrhom starostu na prestavbu a prístavbu domu č. 254 a po vypracovaní projektovej 
dokumentácie, vybavenia potrebných dokladov, vydania stavebného povolenia a získania potrebných financií na tento 
projekt by sa realizovala samotná prestavba a prístavba tak, aby sa nasledujúci školský rok mohla otvoriť tretia trieda 
MŠ.  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 39/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Starosta informoval o odstúpení p. Žiačeka od žiadosti o odkúpenie obecného pozemku. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 40/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Starosta informoval, že na základe podkladov vedúcej ŠJ vzhľadom k nárastu cien potravín len za mesiac jún je ŠJ 
v strate na potravinách 1180 €, preto navrhuje čo najskôr prijať nové VZN o cenách stravného.  
 

 Starosta informoval o žiadosti DHZ Plevník-Drienové o možnosti prenajať staré futbalové ihrisko za železničnou 
stanicou na prípravu členov DHZ. Žiadosti nie je možné vyhovieť, nakoľko ihrisko sa nenachádza na obecnom 
pozemku. 
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 Pani Muráňová informovala o programe a príprave na Dni obce a Hody na Doline v tomto roku a požiadala 
poslancov o pomoc pri organizácií. 

 

 Pani Jantošová informovala o príprave posedenia pre seniorov z obce nad 75 rokov v kultúrnom dome, ktoré sa 
tento rok uskutoční už 24.7.2022, kedy je svetový deň starých rodičov a seniorov a to z dôvodu obavy pred možnými 
obmedzeniami v súvislosti s ochorením COVID-19 na jeseň. 
 
 

K bodu 13/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva o 20,45 hod.ukončil. 
 
 
 
Overovatelia :     Juraj Urík            ............................................ 

 

                           Bc. Vladimír Smatana        ............................................  

   

Starosta obce:     Miroslav Kremeň             ............................................ 

 

Zapísala: Ing.Jana Franeková           ........................................... 


